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 Č. 60 
Z á p i s  

 
ze schůze Rady města Beroun konané dne 30. 11. 2016 v radní místnosti budovy radnice. 

 

 
 

Přítomni: Mgr. Kůs Ivan, starosta města 
Ing. Mišina Michal, místostarosta města 
Ing. Endrlová Šárka  
Mgr. Chlumská Eva 
MUDr. Pěničková Dagmar  
Ing. Randa Vratislav 
 
Ing. Chalupecký Jiří, tajemník MěÚ 
Mgr. Fraňová, právnička KT 
 

Omluven:  Štěpánek Josef 
 
Ověřovatel zápisu: Mgr. Chlumská Eva 
 
 
Zapisovatelka:   Tučková Hana 
 
 
1) Zahájení 

-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Schůzi rady města zahájil ve 14.00 hodin a jednání řídil starosta města Mgr. Ivan Kůs. 
Mgr. Kůs informoval o termínu příští schůze rady města dne 14.12.2016,  
o termínu zasedání zastupitelstva města dne 19.12.2016  
a o předběžném termínu pracovní porady zastupitelů dne 12. 12. 2016. 
 
 

2) Schválení programu rady města 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Navržený program: 
 

1)  Zahájení 

2)  Schválení programu RM 

3)  Informace o plnění usnesení rady města 

4)  
Převod finančních prostředků z rezervního fondu do fondu investičního  
u Městské knihovny Beroun, IČ: 065285 

5)  Návrh III. úpravy rozpočtu města Beroun na rok 2016 

6)  Návrh rozpočtu města Beroun na rok 2017 

7)  
Zápis č. 5/2016 z jednání komise zdravotnictví a sociálních věcí,  
konaného dne 21.11.2016 
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8)  Žádost o finanční podporu - Linka bezpečí 

9)  
Vyhodnocení žádostí o individuální dotace na aktivity v sociálně–zdravotní oblasti 
ve městě Beroun v roce 2017  

10)  
Vyhodnocení žádostí podaných do dotačního programu  
„Poskytování dotací na kulturní činnost ve městě Beroun v roce 2017“ 

11)  
Návrh odměn pro ředitelku příspěvkové organizace města  
Městské knihovny Beroun za 2. pololetí 2016 

12)  Žádost o souhlas zřizovatele se zapojením do projektu z OP VVV výzvy č. 02_16_022 

13)  
Dodatek č. 5 ke Smlouvě o zajišťování provozování systému stravování pro berounské 
základní školy zřízené městem 

14)  
Zápis č. 11/2016 z jednání Komise pro sport a sportovní dotace,  
konaného dne 21. 11. 2016 

15)  
Žádost o finanční dotaci na sérii významných sportovních akcí uskutečněných  
v roce 2016 Mgr. Zdeňkovi Liehnemu 

16)  
Žádost o finanční dotaci na sérii významných sportovních akcí uskutečněných  
v roce 2016 Janu Liehnemu, DiS 

17)  
Žádost o finanční dotaci na sérii významných sportovních akcí uskutečněných  
v roce 2016 Ireně Liehne 

18)  Žádost o dotaci spolku Junák – český skaut, středisko 04 Beroun, z. s. 

19)  Návrh složení delegace do Goslaru ve dnech 8.-11.12.2016 

20)  Zápis č. 4/2016 ze zasedání komise výstavby, konaného dne 13. 10. 2016 

21)  Pojmenování nových ulic 

22)  Nakládání s majetkem města 

1.  Darovací smlouva se společností Stillking Features s.r.o. 

2.  
Dodatek č. 2 ke smlouvě o pronájmu a provozování vodohospodářského majetku 
v městské části  Zdejcina se společností VaK Beroun, a.s. 

3.  
Prodej pozemku p.č. 6780 v k.ú. Beroun  
(vznikl z pozemku st. 293/4 v k.ú. Beroun dle geometrického plánu č. 5998-184/2016) 

4.  Prodej bytové jednotky č. 184/10 v domě čp. 184, Plzeňská ulice, Beroun-Město 

5.  
Smlouva o výpůjčce na provozování Domova penzionu pro důchodce Beroun,  
Na Parkáně 111, Beroun - Město 

6.  
Směna částí pozemků p.č. 2276/4 , p.č. 1623/1, p.č. 1596/123, p.č. 1596/124 ,  
vše v k.ú. Beroun 

23)  Jmenování nových členů redakční rady 

24)  Jmenování vedoucí Odboru školství a volnočasových aktivit 

25)  Vklad mimo základní kapitál do společnosti Parkování Beroun s.r.o. 

26)  Vklad mimo základní kapitál do společnosti Aquapark Beroun, a.s.  

27)  Informace o podání žaloby na město Beroun o náhradu škody na zdraví 

28)  Informace o stavu Městského úřadu Beroun 

 Dotace sportovním subjektům na úhradu ceny ledu na ZS v Berouně 
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29)  Program zasedání Zastupitelstva města Beroun dne 19.12.2016 

30)  Různé - dotazy, připomínky, podněty, informace 

31)  Závěr 

 
 
Mgr. Kůs seznámil radní s navrženým programem a navrhl rozšířit program rady města o body: 
 
Nakládání s majetkem města:  
Směna částí pozemků p.č. 2276/4 , p.č. 1623/1, p.č. 1596/123, p.č. 1596/124 , vše v k.ú. Beroun. 
 
Dotace sportovním subjektům na úhradu ceny ledu na ZS v Berouně. 
 
Radní s rozšířením programu o tyto body souhlasili. 
Rozšířené body programu jsou v programu uvedeny kurzívou. 
 
Rozšířený program byl schválen.  
 
Usnesení: č. 574/2016 
Rada města Beroun schvaluje program schůze rady města dne 30. 11. 2016. 
- 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

3) Informace o plnění úkolů vyplývajících z usnesení RM 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Informaci přednesl starosta Mgr. Kůs. 
Nebyly vzneseny žádné připomínky ani dotazy. 
 
 

4) Převod finančních prostředků z rezervního fondu do fondu investičního  
u Městské knihovny Beroun, IČ: 065285 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesla Ing. Maršíková, vedoucí finančního odboru. 
 
Městská knihovna Beroun žádá o převod finančních prostředků ze svého rezervního fondu 
investic ve výši 100.000,- Kč na krytí odpisů software – Knihovnický systém CLAVIUS – 
elektronický katalog Carmen. 
 
Usnesení: č. 575/2016 
Rada města Beroun souhlasí s převodem finančních prostředků z rezervního fondu do fondu 
investic ve výši 100 000,- Kč u příspěvkové organizace Městské knihovny Beroun, IČ: 065285. 
Prostředky budou použity na krytí odpisů software – Knihovnický systém CLAVIUS – elektronický 
katalog Carmen. 
- 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
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5) Návrh III. úpravy rozpočtu města Beroun na rok 2016 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Do jednání rady byli k projednání bodů 5) a 6) přizváni Bc. Šimon, předseda finančního výboru 
 a Ing. Maršíková, vedoucí finančního odboru. 
 
Mgr. Kůs přednesl úvodní slovo. Informoval, že finanční záležitosti byly projednány v rozšířeném 
vedení města a s řediteli příspěvkových organizací města. Nové pojetí tvorby rozpočtu a jeho 
změn dle schválených zásad bylo pozitivně hodnoceno. 
Ing. Maršíková seznámila s hlavními rozdíly v příjmových a výdajových položkách.  
Informovala, že zůstatek na účtu, který je ve výši 26 400 tis. Kč bude převeden do příštího roku. 
Ing. Maršíková upozornila na požadavek odboru majetku a investic, který vzešel z cvičení 
protipovodňové ochrany dne 28.11.2016 od VaK Beroun na zpevněnou příjezdovou 
komunikaci k čerpací šachtě za Domovem penzionem pro důchodce. 
V souvislosti s tím byla navržena úprava: 
Do kapitálových výdajů, skupiny 2, oddílu 22 – doprava se vkládá řádek pod označením 22/19 
s názvem „komunikace k čerpací šachtě za DPD Beroun“ v částce 780 tis. Kč. Zároveň s touto 
úpravou dojde  o ponížení Fondu rezerv a rozvoje ve stejné výši. 
Radní s úpravou souhlasili. 
 
Tajemník Ing. Chalupecký doplnil, že na základě připomínek finančního výboru byla upravena 
textová část některých položek. 
 
Bc. Šimon informoval o průběhu zasedání finančního výboru. Finanční výbor se sešel v plném 
složení, zasedání se zúčastnili i starosta Mgr. Kůs a tajemník Ing. Chalupecký. V průběhu zasedání 
byly projednány jednotlivé položky a byly vzneseny připomínky ke komentářům v textové části. 
Dále Bc. Šimon seznámil s usnesením finančního výboru: Finanční výbor souhlasí s předloženým 
návrhem III. úpravy rozpočtu města Beroun na rok 2016 a doporučuje Zastupitelstvu města 
Beroun předložený materiál ke schválení. 
 
Mgr. Kůs vyzval k diskuzi. 
 
Ing. Randa uvedl, že komentář je příliš nevyvážený. Položky do 90 tis. Kč není nutné komentovat, 
doporučil věnovat víc prostoru vyšším položkám. 
Mgr. Kůs sdělil, že v konečném hodnocení rozpočtu vedení města došlo k závěru, že rozpočet je 
v dobré kondici. Důležitá je filozofie rozpočtu. Zůstatek na účtu za rok 2016 bude převeden. 
Ing. Endrlová poukázala na nenaplnění plánovaných kapitálových výdajů z důvodu 
nerealizovaných investičních akcí. Apelovala na reorganizaci odboru majetku a investic, který je 
podle jejího názoru dlouhodobě poddimenzovaný. 
Ing. Randa k zůstatku na účtu uvedl, že je chyba, že nebyl vyčerpán.   
Doporučil, aby v případě, že některé plánované investiční akce nebudou provedeny,  
byly operativně nahrazeny jinými investičními akcemi. 
Ing. Mišina k investičním akcím v oblasti oprav komunikací uvedl, že některé zakázky jsou 
momentálně realizovány. Po dokončení budou vyúčtovány a administrativně ukončeny  
na začátku nového roku. 
Mgr. Kůs připomněl, že je důležitý operativní a včasný monitoring prováděných akcí, což souvisí  
s plánovaným zavedením listů projektů. 
 
Usnesení: č. 576/2016 
Rada města Beroun doporučuje Zastupitelstvu města Beroun schválit III. úpravu rozpočtu města 
Beroun na rok 2016 v předloženém znění. 
- 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
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6) Návrh rozpočtu města Beroun na rok 2017 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Ing. Maršíková přednesla úvodní slovo. Informovala o navrženém rozpočtu. Příjmové položky 
jsou mírně navýšeny dle předpokládaných příjmů. Běžné výdaje jsou podobné s výdaji 
předpokládanými v roce 2016. 
Mgr. Kůs předeslal, že do I. úpravy rozpočtu budou podle možností zařazeny další investiční akce, 
kterých je v zásobníku cca za 70 mil. Kč. 
Bc. Šimon upozornil na požadavek společnosti PROBOBUS na navýšení plateb za městskou 
hromadnou dopravu. Položka 22/3 - dotace na městskou dopravu byla navýšena o 1.830 tis. Kč, 
dle odhadu nákladů společnosti na mzdy řidičů v souvislosti s novelou nařízení vlády.  
Uvedl, že finanční výbor prověří skutečnosti ohledně hrubých mezd zaměstnanců a porovná  
je s nařízením vlády, a tuto položku v 1. pololetí dle zjištěných skutečností upřesní. 
Mgr. Kůs sdělil, že totéž řeší Králův Dvůr i krajské úřady.  
Je otázka, zda navýšení bude dotovat ministerstvo financí. O vývoji této položky bude radu 
informovat.  
Dále Bc. Šimon dále upozornil na potřebné výdaje v souvislosti s kulturním domem Plzeňka,  
na realizaci akustické studie, vytápění a vzduchotechniku. 
 
Mgr. Kůs vyzval k diskuzi. 
Ing. Randa  

 Vznesl technickou připomínku, aby tabulková část rozpočtu byla rozšířena o sloupec  
se skutečností za minulý rok.  

 Vznesl věcnou připomínku k dotaci na provoz zimního stadionu – je to jediné dotované 
sportoviště. 

 Požádal projednat v roce 2017 ekonomii provozu bazénu na sídlišti. 

 Navrhl, aby vzhledem k výhodným podmínkám byly vytipovány vhodné investiční akce  
k úvěrování. 

 
Ing. Endrlová  

 požádala o informaci ke kapitálovým výdajům, zda bude žádáno o dotace, aby mohly  
být realizovány investiční akce: chodníky Plzeňská + cyklostezka, rozšíření ZŠ Preislerova 
a rekonstrukce MŠ Pod Homolkou. 
Ing. Mišina odpověděl, na chodníky bude podána žádost o dotaci ze SFDI, na ZŠ 
Preislerova z projektu ITI, na zateplení MŠ Pod Homolkou pomocí dotace MŽP. 

 Požádala o vysvětlení k položce 34/3 pořízení rolby.  
Ing. Chalupecký reagoval, sdělil, že současná rolba je v provozu 17 let.  
Mgr. Kůs doplnil, že provoz se prodražuje, rolba není spolehlivá. Nová rolba odstraní 
stávající potíže a současná bude v záloze, jak je u jiných zimních stadionů obvyklé. 
Proběhla diskuze ohledně pořízení rolby na leasing, a zda by jí neměl pořídit Aquapark.  

 Požádala o informaci k budově, kde sídlí městská knihovna, zda se bude žádat o dotaci  
na rekonstrukci. 
Mgr. Kůs sdělil, že částka na rekonstrukci budovy bude vysoká, prvotně je potřeba řešit 
kotelnu a projektovou dokumentaci na rekonstrukci. 

 Ing. Endrlová v závěru apelovala na to, aby v souvislosti s rekonstrukcí MŠ Pod Homolkou 
a budovy městské knihovny bylo sledováno vypsání vhodného dotačního titulu, zažádáno 
o dotaci a aby financování spoluúčasti, případně celé akce bylo zrealizováno pomocí 
vhodně zvoleného úvěrování.  
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Mgr. Kůs diskuzi shrnul, ujistil, že vedení města se bude zabývat podanými náměty, vyhodnotí 
efektivnost provozu bazénu na sídlišti a připraví návrhy na zapojení cizích zdrojů do financování 
investičních akcí, pomocí kvalifikovaného vyhledání nejvhodnějšího úvěrování. 
 
Usnesení: č. 577/2016 
Rada města Beroun doporučuje Zastupitelstvu města Beroun schválit Rozpočet města Beroun  
na rok 2017 v radou města upraveném znění. 
- 5 pro, 1 proti, 0 se zdržel 
 
 

7) Zápis č. 5/2016 z jednání komise zdravotnictví a sociálních věcí, konaného dne 21.11.2016 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Do jednání rady byli k projednání bodů 7) až 9) přizváni Bc. Šimon, předseda komise zdravotnictví 
a sociálních věcí a Bc. Marková, vedoucí odboru sociálních věcí a zdravotnictví. 
 
Zápisem provedl Bc. Šimon. Informoval o průběhu jednání komise, uvedl, že komise se zabývala 
vyhodnocením dvou dodatečných žádostí o dotaci na rok 2016, a to žádostí společnosti Klubíčko 
Beroun, o.p.s. a žádostí CENTRA NA VERANDĚ, z.ú. Komise obě žádosti podpořila. Dále komise 
vyhodnotila žádosti na aktivity v sociálně-zdravotní oblasti z rozpočtu města na rok 2017.   
 
Usnesení: č. 578/2016 
Rada města Beroun bere na vědomí Zápis č. 5/2016 z jednání komise zdravotnictví a sociálních 
věcí, konaného dne 21.11.2016. 
- 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 
Plán činnosti komise zdravotnictví a sociálních věcí pro rok 2017 
 
K plánu činnost komise pro rok 2017 Bc. Šimon uvedl, že členové komise se budou aktivně 
seznamovat se zařízeními poskytujícími sociální služby, účastní se besedy ohledně osob bez 
přístřeší. 
Mgr. Kůs vznesl dotaz jaká je situace ohledně Centra na verandě. 
Bc. Šimon informoval, že Centrum na verandě zatím není zařazeno do sítě poskytovatelů 
sociálních služeb Středočeského kraje. Město Beroun jeho zařazení doporučilo, zařízení by mělo 
být zařazeno do sítě příští rok. 
 
Usnesení: č. 579/2016 
Rada města Beroun schvaluje Plán činnosti komise zdravotnictví a sociálních věcí pro rok 2017. 
- 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

8) Žádost o finanční podporu - Linka bezpečí 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Bc. Marková uvedla, že spolek Linka bezpečí z.s. požádal o příspěvek na zabezpečení provozu. 
Komise zdravotnictví a sociálních věcí nedoporučila tuto žádost podpořit, jelikož se jedná  
o celostátní sociální službu. Město Beroun podporuje projekty s působností ve městě Beroun  
a v jeho okolí. 
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Usnesení: č. 580/2016 
Rada města Beroun nesouhlasí s poskytnutím finančního příspěvku Lince bezpečí, z.s. Ústavní 95, 
Praha 8 –  IČ: 61383198 na finanční zabezpečení provozu této sociální služby z rozpočtu města 
roku 2016. 
 - 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

9) Vyhodnocení žádostí o individuální dotace na aktivity v sociálně–zdravotní oblasti ve městě 
Beroun v roce 2017 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl Mgr. Kůs.  Informoval, že pro vyhodnocení žádostí o individuální dotace  
na aktivity v sociálně-zdravotní oblasti nejsou dopředu vypsána žádná kritéria.  
Bc. Marková k vyhodnocení uvedla, že žádosti jsou přehledně uspořádány do dvou tabulek  
– tabulka A nad 50 tis. Kč a tabulka B do 50 tis. Kč.  
 
Komise zdravotnictví a sociálních věcí projednala 50 žádostí na 59 projektů o dotaci na aktivity 
v sociálně-zdravotní oblasti z rozpočtu města Beroun na rok 2017.  
Celkové finanční požadavky byly ve výši 5.259.786,- Kč.  
V rozpočtu města pro rok 2017 pro oblast sociálních věcí a zdravotnictví byla na individuální 
dotace navržena částka 2.660.000,- Kč.  
Komise navrhla podpořit 56 projektů v celkové výši 2.473.500,- Kč.  
Rezervu oproti rozpočtu ve výši 186.500,- Kč navrhuje komise využít na pokrytí případných 
relevantních žádostí o individuální dotace v průběhu roku 2017. 
 
Mgr. Kůs vyzval k diskuzi. 
 
Ing. Mišina se dotázal, jestli se vyhodnocuje, zda prostředky byly vynaloženy smysluplně. 
Bc. Marková uvedla, že předpokladem pro poskytnutí dotace je i vyúčtování minulé dotace, 
kontroly vyúčtování probíhají. 
Mgr. Kůs doplnil, že v průběhu plánování sociálních služeb se v koordinační skupině komunitního 
plánování sociálních služeb diskutuje o potřebnosti a smysluplnosti vynakládaných prostředků. 
 
MUDr. Pěničková otevřela diskuzi k příspěvku pro žadatele Sociální podnik Klubák, z.ú.  
a dotázala se, zda se na službu přispívá proto, že zaměstnávají dvě osoby s tělesným postižením, 
nebo proto, že je služba potřebná. Dále se zajímala, jak dlouho ještě bude mapování ve městě 
probíhat. 
Bc. Šimon poukázal na zápis z jednání komise, kde členové komise hlasovali o příspěvku  
a též diskutovali o potřebnosti této služby a době trvání mapování. 
Bc. Marková odpověděla, že pro město je důležité mít zmapované přístupy zejména  
k veřejným budovám, službám apod. 
Mgr. Kůs shrnul, že bezbariérové město je v souladu s programovým prohlášením rady.  
Mapování je důležité, stejně důležitá je i souběžná realizace opatření. Řada z nich už se 
uskutečnila. Např. přechody pro chodce apod. 
MUDr. Pěničková požádala o stanovení časového rámce realizace. 
Mgr. Kůs přislíbil záležitost přenést na nového vedoucího odboru majetku a investic. 
 
Usnesení: č. 581/2016 
Rada města Beroun 
1) Souhlasí s poskytnutím dotací z rozpočtu města Beroun na aktivity v sociálně-zdravotní 

oblasti ve městě Beroun v roce 2017 podle návrhu zpracovaného Komisí zdravotnictví  
a sociálních věcí města Beroun dne 21. 11. 2016. 
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2) Doporučuje Zastupitelstvu města Beroun schválit poskytnutí individuálních dotací nad  
50 000 Kč v jednotlivém případě z rozpočtu města Beroun na aktivity v sociálně-zdravotní 
oblasti ve městě Beroun v roce 2017, podle návrhu Komise zdravotnictví a sociálních věcí 
města Beroun ze dne 21. 11. 2016, schváleného Radou města Beroun dne 30. 11. 2016, 
včetně uzavření veřejnoprávních smluv na jejich poskytnutí s jednotlivými žadateli. 

3) Rada města Beroun souhlasí s poskytnutím dotace z rozpočtu města na rok 2016 ze skupiny  
4 – sociální věci, odd. 43 sociální služby Klubíčku Beroun, o.p.s., IČ: 24151262 ve výši 50.000,- 
Kč na pořízení stropního systému pro bezpečný přesun imobilních klientů a dále s uzavřením 
veřejnoprávní smlouvy o jejím poskytnutí. 

4) Rada města Beroun souhlasí s poskytnutím dotace z rozpočtu města na rok 2016 ze skupiny  
4 – sociální věci, odd. 43 sociální služby CENTRU NA VERANDĚ BEROUN, z.ú., IČ: 03187276  
ve výši 16.000,- Kč na nákup 10 signalizačních náramků pro klienty domova a dále 
s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o jejím poskytnutí. 

- 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

10) Vyhodnocení žádostí podaných do dotačního programu „Poskytování dotací na kulturní činnost 
ve městě Beroun v roce 2017“ 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Do jednání rady byli k projednání bodu 10) přizváni p. Kolovrat, předseda komise pro kulturu  
a kulturní dotace a Bc. Filipová, tajemnice komise pro kulturu a kulturní dotace. 
 
P. Kolovrat informoval, že komise pro kulturu a kulturní dotace projednala 41 žádostí o dotaci  
na kulturní činnost.  V souladu se schváleným dotačním programem byly některé projekty 
rozděleny na části. Projekt, který nebyl rozdělen na části, se posuzoval jako jedna část.  
Celkový počet předložených částí byl 101. 
Komise hodnotila podle kritérií zveřejněných v programu formou bodování.  
Celkový navrhovaný objem dotací na rok 2017 činí dle návrhu rozpočtu města 1.400.000,- Kč. 
Komise navrhla podle výsledku hodnocení podpořit 59 částí v celkové výši 1.387.986,- Kč.  
Celkem 42 částí nebylo podpořeno, a to včetně některých tradičních příjemců, z toho 7 částí 
nedosáhlo při hodnocení minimálního počtu 20 bodů, který je základní podmínkou pro získání 
dotace. 
 
Mgr. Kůs vyzval k diskuzi. 
 
MUDr. Pěničková poukázala na smíšený pěvecký sbor Slavoš, vyznamenaný Cenou města Beroun, 
který žádal o dotace na osm tradičních projektů, ale dle návrhu na rozdělení dotací nemá dostat 
nic.  
Mgr. Kůs požádal p. Kolovrata o reakci. 
P. Kolovrat  

 Vysvětlil hodnotící kritéria dle dotačního programu. 

 Maximální možný počet získaných bodů je 50.  

 Subjekt, který obdržel méně, než 20 bodů nemůže získat podporu. 
Dále vysvětlil způsob bodování - každému projektu byly každým členem komise přiděleny body, 
z nichž byl vypočten průměr a ten byl použit.  
Ing. Endrlová uvedla, že v pozici starostky města podporovala snahu tehdy místostarosty  
Mgr. Kůse o vznik MKC a koupi Plzeňky a nepovažuje tedy dnes za smysluplné, podporovat 
strategie a projekty v podstatě konkurující městem zřízenému MKC (např. v sále České pojišťovny 
nebo na dalších místech ve městě a dalším žadatelům) v míře jak navrhuje komise.  
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Mgr. Kůs informoval, že na rozšířeném vedení města v rámci projednávání rozpočtu též došli 
k závěru, že nelze z veřejných prostředků financovat konkurenční projekty, respektive lze,  
ale jen do určité míry. 
Ing. Randa označil situaci za složitou, ať už v grantové politice, nebo v posuzování činnosti MKC. 
Mgr. Kůs uvedl, že p. Kolovrat odvedl velký kus práce a vnesl do rozdělení dotací systém.  
Úspěšní byli především ti, kteří měli dobře připravený rozpočet.  
Podle jeho názoru u některých subjektů nebyla doceněna ostatní kritéria:  
- hodnocení dosavadní činnosti – bonita žadatele, 
- kulturní přínos občanům nebo reprezentace města, 
- motivace a aktivní zapojení občanů. 
Připomněl účel MKC – vytvářet podmínky, aby poskytovatelé kultury mohli provádět svojí 
činnost, spolupracovat s nimi a podporovat je. V souvislosti s tím přednesl úvahu, zda by MKC 
nemělo některým žadatelům pomoci při sestavování rozpočtů k žádostem. 
Mgr. Kůs zmínil další neúspěšné žadatele a projekty, jako např. Klub přátel hudby, Dobromysl, 
Farní charitu, Evropští básníci, Swingový orchestr apod., kteří pořádají letité, smysluplné  
a tradiční akce, kteří nedosáhli na dotace. Upozornil na skutečnost, že Klub Metro a p. Kebrle  
by podle předloženého návrhu obdrželi asi 1/3 z částky všech dotací. 
Mgr. Kůs tlumočil vzkaz p. Štěpánka, který plně souhlasí s uvedeným názorem a pozastavuje  
se nad výší částky pro p. Kebrleho. 
Ing. Mišina sdělil, že s dosavadními připomínkami se ztotožňuje, že systém má svou myšlenku, 
hodnotící kritéria jsou daná, ale při posuzování se musí brát zřetel na komplexnost. Nesouhlasí 
však, jak byly žádosti posouzeny. Upozornil, že v kritériích chybí tzv. brzda, např. 20% hranice 
propadu. Nebude-li tato brzda použita, bude rozhodnutí pro některé žadatele likvidační, což 
označil za špatné. 
p. Kolovrat dále uvedl, že se snažil vysvětlit žadatelům, jak postupovat, nabádal je, aby si své 
projekty rozdělili. Jediná cesta, jak se shodnout, byla vypočítat průměr. 
Mgr. Kůs uvedl, že např. Klubu přátel hudby by se mělo v žádostech pomoci a vyzval radní,  
aby podali návrhy na další postup.  
Ing. Endrlová doplnila, že např. právě Klub přátel hudby má licenci na celý cyklus a ten nelze 
rozdělit. 
MUDr. Pěničková navrhla vrátit materiál komisi a ta aby připomínky zohlednila. 
Ing. Endrlová navrhla, aby byl celý materiál vrácen komisi k přepracování s tím, že komise by měla 
zohlednit na prvním místě fakt, že ve městě v současné chvíli existuje a pracuje MKC, které bylo 
zřízeno zastupitelstvem města. Komise tedy nemůže jeho činnost přehlížet a rada města nežádá, 
aby členové komise jeho činnost hodnotili. Rada města naopak v případě rozdělení dotací na 
kulturní činnost žádá komisi, aby se znalostí práce a programu MKC navrhla co nejvhodnější 
rozdělení zastupitelstvem města odsouhlasených prostředků do dalších kulturních akcí ve městě 
tak, aby byla zachována žánrová a generační pestrost, smysluplnost a ucelenost kulturní nabídky 
ve městě. 
Mgr. Chlumská se pozastavila nad body 4 a 5 hodnotících kritérií a vznesla obavu, zda nesledují 
pouze kvantitu, která vždy nezaručuje kvalitu. 
V závěru diskuze se vyjádřila tajemnice komise Bc. Filipová. Uvedla, že poté, co bylo komisí 
provedeno posouzení, se na zasedání komise vyjádřila, že ji nemile překvapilo, že by tímto 
bodové hodnocení mohlo poškodit některé žadatele. 
p. Kolovrat uvedl, že kvantita není nejdůležitější kritérium. Dle jeho osobního názoru chybí 
dlouhodobá strategie. 
 
Po proběhlé diskuzi o tom, jak s návrhem naložit a s přihlédnutím k většinovému názoru radních, 
učinil Mgr. Kůs závěr:  
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Návrh na rozdělení dotací na kulturní činnost bude vrácen komisi pro kulturu a kulturní dotace 
k přepracování, s doporučením, aby žádosti znovu projednala a aby při novém projednání 
rozdělení dotací přitom zhodnotili všechny připomínky členů RM dle zápisu ze schůze rady města. 
 
Proběhlo hlasování s výsledkem 
- 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
K tomuto hlasování nebylo přijato žádné usnesení, učiněný závěr je úkolem pro komisi pro 
kulturu a kulturní dotace. 
 
Usnesení: č. 582/2016 
Rada města Beroun bere na vědomí zápis č. 6/2016 ze zasedání Komise pro kulturu a kulturní 
dotace, konaného dne 21. 11. 2016. 
- 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

11) Návrh odměn pro ředitelku příspěvkové organizace města Městské knihovny Beroun  
za 2. pololetí 2016 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Do jednání rady byla k projednání bodů 11) až 19) přizvána pí Zálomová, vedoucí odboru školství 
a volnočasových aktivit. 
 
Pí Zálomová popsala plnění kritérií k poskytnutí odměny a jejich vyhodnocení na základě 
zaslaných podkladů. Důraz kladla na skutečnost, že cílová odměna, která se týkala organizačního 
a obsahového zajištění dalšího cyklu Berounské akademie byla splněna na 100 %.  
 
Usnesení: č. 583/2016 
Rada města Beroun po projednání stanoví odměny pro ředitelku Městské knihovny Beroun  
za 2. pololetí 2016 v uvedené výši. 
- 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

12) Žádost o souhlas zřizovatele se zapojením do projektu z OP VVV výzvy č. 02_16_022 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Pí Zálomová uvedla, že Jungmannova základní škola Beroun požádala o vydání souhlasu 
zřizovatele školy se zapojením do projektu.  
Výzva je zaměřena na osobnostně profesní rozvoj pedagogů prostřednictvím dalšího vzdělávání 
pedagogických pracovníků a sdílení zkušeností. Dále pomůže školám při společném vzdělávání 
žáků možností personálního posílení pedagogického sboru o školního asistenta, školního 
psychologa, speciálního pedagoga a popřípadě sociálního pedagoga. Důležitou oblastí této 
podpory je také usnadnění přechodu dětí z mateřské školy do základní školy a spolupráce s rodiči 
dětí a žáků.  
 
Usnesení: č. 584/2016 
Rada města Beroun souhlasí s tím, aby se Jungmannova základní škola Beroun, Plzeňská 30 
zapojila do projektu z Operačního programu Výzkum, vývoj, vzdělávání výzvy č. 02_16_022 
Podpora škol formou projektů zjednodušeného vykazování. 
- 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
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13) Dodatek č. 5 ke Smlouvě o zajišťování provozování systému stravování pro berounské základní 
školy zřízené městem 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Pí Zálomová uvedla, že Společnost SCOLAREST chce v zájmu zvýšení úrovně stravovacího provozu 
pořídit na svůj náklad technologická zařízení a dovybavení stravovacích provozů na základních 
školách. V rámci této akce bude ve školách nahrazeno některé zařízení patřící městu, které je již 
v nevyhovujícím stavu. V návrhu smlouvy je uveden i postup pro případ předčasného ukončení 
smluvního vztahu. 
Mgr. Kůs uvedl, že je potřeba vyřadit navržený majetek, dále informoval, že za dobu činnosti 
stravovací komise se úroveň stravování a kvalita jídel zlepšila. 
Ing. Mišina upozornil, že na ZŠ Beroun-Závodí se plánuje přestěhování výdejny obědů do jiných 
prostor a apeloval na to, aby nově instalované zařízení bylo přestěhovatelné a aby o tom byl 
Scolarest vyrozuměn. 
 
Usnesení: č. 585/2016 
Rada města Beroun souhlasí s uzavřením dodatku č. 5 ke Smlouvě o zajišťování provozování 
systému stravování pro berounské základní školy zřízené městem ze dne 6. 4. 2007 se společností 
SCOLAREST – zařízení školního stravování, spol. s r.o., se sídlem Jankovcova 1603/47a, Praha 7  
– Holešovice, IČ: 25607341, v předloženém znění. 
- 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

14) Zápis č. 11/2016 z jednání Komise pro sport a sportovní dotace, konaného dne 21. 11. 2016 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Zápisem provedl starosta Mgr. Kůs, upozornil na doporučení komise uvedené v bodu 2. - zvýšit 
objem finančních prostředků určených na sportovní dotace v roce 2017 o 1 mil. Kč, v souvislosti 
s očekávaným nárůstem žadatelů.  
K tomu proběhla diskuze, z níž vyplynulo, že případné navýšení položky může být předmětem  
I. úpravy rozpočtu města na rok 2017. 
Dalším závěrem je, že všechny městem poskytované dotace potřebují jednotnou koncepci  
a filozofii. K tomu by se měly vytvořit rámcové zásady pro poskytování dotací městem, se kterými 
budou jednotlivé programy (kultura, sport, sociální věci aj.) v souladu. 
Mgr. Kůs sdělil, že na příští schůzi RM budou projednány dotace na sportovní činnost v roce 2017 
za přítomnosti předsedy komise pro sport a sportovní dotace Mgr. Tomčo, který se zúčastní 
porady vedení města dne 4.12.2016. 
 
Usnesení: č. 586/2016 
Rada města Beroun bere na vědomí Zápis č. 11/2016 z jednání komise pro sport a sportovní 
dotace, konaného dne 21.11.2016. 
- 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

15) Žádost o finanční dotaci na sérii významných sportovních akcí uskutečněných v roce 2016  
Mgr. Zdeňkovi Liehnemu 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Pí Zálomová seznámila se všemi žádostmi v bodě 15), 16) a 17) najednou.  
Žádosti se týkají poskytnutí finanční dotace na úhradu nákladů spojených s reprezentací 
v praktické střelbě v roce 2016. Celková požadovaná částka činí 55 tis. Kč.  
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Ing. Endrlová zmínila, že v žádosti žadatelé uvádějí, že v roce 2014 a 2015 jim byla poskytnuta 
dotace ve výši 36.000 a 42.000 Kč v rámci Svazu branně technických sportů. Není však uvedeno, 
zda tuto částku obdržel každý z nich, nebo zda byla dohromady pro všechny. 
Mgr. Chlumská se dotázala, jestli žádali v grantu na dotace na sport. 
Pí Zálomová odpověděla, že jim bylo doporučeno, aby si podali individuální žádosti. 
Mgr. Kůs uvedl, že poskytnutí dotací komise doporučila. Pozastavil se nad tím, že žadatelé žádají  
ex post. Informoval, že všichni žadatelé dobře reprezentují město. 
Mgr. Fraňová upřesnila, že žádali prostřednictvím grantu na sport, na upozornění p: Brodana  
však byli vyřazeni a bylo jim doporučeno, aby si zažádali samostatně. 
Proběhla diskuze, zda volný návrh stáhnout z programu, odložit na další radu nebo hlasovat. 
Radní došli ke shodě, že budou o navržených usneseních hlasovat. 
 
Proběhlo hlasování o každém navrženém usnesení zvlášť. 
Výsledek hlasování: 
- 0 pro, 6 proti, 0 se zdržel 
Usnesení nebylo přijato. 
 
 

16) Žádost o finanční dotaci na sérii významných sportovních akcí uskutečněných v roce 2016  
Janu Liehnemu, DiS 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Viz diskuze k bodu 15). 
 
Výsledek hlasování: 
- 0 pro, 5 proti, 1 se zdržel 
Usnesení nebylo přijato. 
 
 

17) Žádost o finanční dotaci na sérii významných sportovních akcí uskutečněných v roce 2016  
Ireně Liehne 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Viz diskuze k bodu 15). 
 
Výsledek hlasování: 
- 0 pro, 5 proti, 1 se zdržel 
Usnesení nebylo přijato. 
 
 

18) Žádost o dotaci spolku Junák – český skaut, středisko 04 Beroun, z. s. 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Pí Zálomová uvedla, že spolek Junák – český skaut požádal o dotaci ve výši 15.000,- Kč  
na zimní tábor ve Dvoře Králové nad Labem na náklady na ubytování a stravu účastníků.  
Tábor je naplánován v termínu 28.12.2016 - 1.1.2017. Během tábora je naplánováno několik 
doprovodných aktivit, např. výlet do ZOO, do hvězdárny nebo lanovkou na Sněžku či silvestrovská 
taneční karnevalová party. Předpokládaný počet účastníků je 30 dětí a 6 dospělých. 
Odbor školství a volnočasových aktivit navrhl příspěvek ve výši 10.000,- Kč z položky Organizace 
zájmovým organizacím. 
MUDr. Pěničková se dotázala, jak dlouhé jsou zimní prázdniny. 
Mgr. Chlumská uvedla, že od 23.12.2016 do 2.1.2017. 
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MUDr. Pěničková uvedla, že akce se v podstatě odehrává o víkendu a že tuto akci nepodpoří. 
Mgr. Kůs sdělil, že Junák aktivně spolupracuje s městem při významných akcích a že by měl být 
podporován. 
 
Proběhlo hlasování o navrženém usnesení s výsledkem: 
- 2 pro, 3 proti, 1 se zdržel 
Usnesení nebylo přijato. 
 
 

19) Návrh složení delegace do Goslaru ve dnech 8.-11.12.2016 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Pí Zálomová uvedla, že starosta partnerského města Gostar poslal pozvánku na oslavy 25 let 
partnerství mezi městy Beroun a Goslar. Pozvání platí pro osmi člennou delegaci.  
Mgr. Kůs  

 Informoval, že byl zmapován zájem, poté byla navržena osmičlenná delegace složená  
ze zástupců vedení města, volených orgánů města a pracovníků úřadu.  
K tomuto významnému výročí bude městu Goslar věnován dar – obraz Berouna. 

 Informoval, že dne 18.11.2016 proběhlo předběžné jednání s panem Burghardem 
Siebertem o plánovaných společných akcích s městem Goslar pro příští rok, jimiž jsou 
např. účast na projektu Erasmus +, reciproční vystoupení dětských pěveckých sborů  
a sportovní cyklistická akce. K tomu by se v lednu měla v Goslaru uskutečnit schůzka 
koordinátorů partnerských měst, včetně Brzegu. 

 Uvedl, že pro příští rok bude podobně sestaven i program spolupráce s polským městem 
Brzeg. Rok 2017 je pro obě města významný, uplyne 15 let od podepsání partnerské 
smlouvy. V rámci připomenutí tohoto výročí se plánuje uskutečnit polský den v Berouně. 

 
Usnesení: č. 587/2016 
Rada města Beroun souhlasí s účastí delegace města na oslavy 25. výročí uzavření partnerské 
smlouvy mezi městy Beroun a Goslar konaných v Goslaru ve dnech 8. – 11. prosince 2016 
v navrženém složení. 
- 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

20) Zápis č. 4/2016 ze zasedání komise výstavby, konaného dne 13. 10. 2016 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Do jednání rady města byla k projednání bodů 20) a 21) přizvána Ing. arch. Vilhelmová, vedoucí 
Odboru územního plánování a regionálního rozvoje. 
Zápisem provedla Ing. arch. Vilhelmová. 
 
Usnesení: č. 588/2016 
Rada města Beroun bere na vědomí  Zápis č. 4/2016 ze zasedání komise výstavby, konaného dne 
13.10.2016. 
- 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

21) Pojmenování nových ulic 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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Ing. arch. Vilhelmová seznámila s navrženými názvy ulic a umístěním v rámci nově plánovaných 
obytných lokalit Na Máchovně. Názvy na pojmenování nových ulic připravila pracovní skupina – 
letopisecká komise.  
Ing. Randa navrhl, ptát se lidí, jak by chtěli, aby se ulice jmenovala. 
Ing. arch. Vilhelmová vysvětlila, že se jedná o pojmenování zatím neobydlené oblasti. 
 
Mgr. Kůs upozornil, že v roce 2018 bude výročí 100 let vzniku Československé republiky.  
U této příležitosti by mohlo dojít k pojmenování některé ulice Masarykova. Též upozornil,  
že město nemá ulici Goslarskou ani Polskou. 
 
Ing. Mišina podal připomínku, navrhl, aby se ulice Plk. Josefa Maxy jmenovala krátce Maxova  
a ulice Štěpána Konopíka jen Konopíkova. 
Mgr. Chlumská k tomu dodala, že dlouhé názvy ulic na standardizovaných uličních cedulích mají 
menší písmena a jsou tím pádem špatně čitelná. 
 
Radní s použitím zkrácených názvů souhlasili. 
 
Usnesení: č. 589/2016 
Rada města Beroun po projednání doporučuje zastupitelstvu města rozhodnout podle § 84 odst. 
2 písm. r) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích, ve znění pozdějších předpisů, o názvech ulic v lokalitě 
Na Máchovně, Beroun - Město, podle radou města upraveného návrhu. 
- 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

22) Nakládání s majetkem města 
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Do jednání rady města byla k projednání bodu 22) Nakládání s majetkem města přizvána  
paní Kermesová, vedoucí Odboru majetku a investic, která přednesla důvodové zprávy  
k předkládaným návrhům. 
 
1. Darovací smlouva se společností Stillking Features s.r.o. 

 
Společnost Stillking Features nabídla kompenzaci za zrušené natáčení seriálu „Genius“ 
v Berouně formou finančního daru ve výši 20.000,- Kč. 
 
Usnesení: č. 590/2016 
Rada města Beroun souhlasí s  přijetím finančního daru ve výši 20.000,- Kč od společnosti 
Stillking Features s.r.o., IČ: 02425491, se sídlem Kříženeckého náměstí 322/5, Hlubočepy,  
152 00 Praha 5 a s uzavřením darovací smlouvy mezi městem Beroun, jako obdarovaným  
a společností Stillking Features s.r.o., IČ: 02425491, se sídlem Kříženeckého náměstí 322/5, 
Hlubočepy, 152 00 Praha 5, jako dárcem. 
- 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

2. Dodatek č. 2 ke smlouvě o pronájmu a provozování vodohospodářského majetku v městské 
části  Zdejcina se společností VaK Beroun, a.s. 
 
Společnost Vodovody a kanalizace Beroun, a.s., která provozuje vodovod na Zdejcině, 
požádala o prodloužení platnosti smlouvy o 1 rok. 
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Záměr města uzavřít dodatek č. 2 ke smlouvě o pronájmu a provozování vodohospodářského 
majetku v městské části Zdejcina byl zveřejněn. K tomuto záměru nebyly podány žádné 
připomínky ani nabídky. 
 
Usnesení: č. 591/2016 
Rada města Beroun souhlasí s uzavřením dodatku č. 2 ke smlouvě o pronájmu a provozování 
vodohospodářského majetku v městské části Zdejcina č. 0270/2013/NAJ/OMI ze dne 23. 5. 
2013, ve znění dodatku č. 1 č. 0010/2016/NAJ/OMI ze dne 18. 1. 2016 se společností 
Vodovody a kanalizace Beroun, a.s., IČ: 46356975, se sídlem Mostníkovská 255, Beroun,  
PSČ: 266 41, v předloženém znění. 
- 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 

3. Prodej pozemku p.č. 6780 v k.ú. Beroun (vznikl z pozemku st. 293/4 v k.ú. Beroun dle 
geometrického plánu č. 5998-184/2016) 
 
Společnost Hrnčířská Beroun s.r.o., v souvislosti s plánovanou realizací novostavby bytového 
domu a výstavby parkovacích stání, požádala o prodej části pozemku ve vlastnictví města,  
do kterého by měla částečně zasahovat plánovaná výstavba parkovacích stání. 
Záměr města prodeje části pozemku byl zveřejněn. K tomuto záměru nebyly podány žádné 
připomínky ani nabídky. 
Znaleckým posudkem byla část pozemku, která je určena k prodeji oceněna na celkovou 
částku 19.040,- Kč. Náklady na vyhotovení znaleckého posudku a geometrického plánu hradí 
společnost Hrnčířská. 
 
Usnesení: č. 592/2016 
Rada města Beroun doporučuje Zastupitelstvu města Beroun souhlasit s prodejem pozemku  
v k.ú. Beroun p.č. 6780 o výměře 7 m2 (vznikl oddělením z pozemku st. 293/4 v k.ú. Beroun 
dle geometrického plánu č. 5998-184/2016 ze dne 8. 11. 2016) z vlastnictví města Beroun  
do vlastnictví společnosti Hrnčířská Beroun s.r.o., IČ: 29141109, se sídlem Hrnčířská 642, 
Beroun-Město, 266 01, za cenu dle znaleckého posudku č.  603-4031-2016 ze dne 6. 10. 2016 
ve výši 19.040,- Kč a s uzavřením kupní smlouvy mezi městem Beroun jako prodávajícím  
a společností Hrnčířská Beroun s.r.o., jako kupujícím. 
- 5 pro, 0 proti, 1 se zdržel 
 
 

4. Prodej bytové jednotky č. 184/10 v domě čp. 184, Plzeňská ulice, Beroun-Město 
 
Jedná se o letitý spor ve věci před lety nevyužitého předkupního práva k bytu č. 184/10  
a vlastnictví bytu. 
Město Beroun nechalo zpracovat právní posouzení. Porada k majetku navrhla postupovat 
v souladu se závěry právního posouzení a nabídnout panu P. byt za cenu dle původní nabídky.  
Pan P. souhlasil s tím, že původní cena bude navýšena o investice ze strany města za výměnu 
oken a výměnu plynového kotle a spalinových cest. Vyjádřil se, že nemá výhrad proti kupní 
ceně, ani zveřejnění záměru prodat byt formou předkupního práva panu P. 
 
Usnesení: č. 593/2016 
Rada města Beroun doporučuje Zastupitelstvu města Beroun souhlasit se zveřejněním 
záměru prodat bytovou jednotku č. 184/10 v domě čp. 184 na parcele st. 572/1 v obci 
Beroun, část obce Beroun – Město s podílem o velikosti 51/812 na společných částech 
budovy čp. 184 a na pozemku st.  572/1 (o výměře 1200m2, zastavěná plocha a nádvoří),  
vše v obci Beroun, k.ú. Beroun, formou předkupního práva dle § 1187 zákona č. 89/2012  
Sb., občanský zákoník, nájemci bytové jednotky E. P., za celkovou kupní cenu 244.275,-Kč. 
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- 4 pro, 0 proti, 2 se zdrželi 
 
 

5. Smlouva o výpůjčce na provozování Domova penzionu pro důchodce Beroun, Na Parkáně 
111, Beroun - Město 
 
Současně platná smlouva o výpůjčce, která byla uzavřena dne 1.8.1997 skončí uplynutím 
výpůjční doby ke dni 31.12.2016. Ředitelka příspěvkové organizace Domova penzionu pro 
seniory požádala o uzavření nové smlouvy o výpůjčce na období 20 let. 
 
 
Usnesení: č. 594/2016 
Rada města Beroun souhlasí s uzavřením Smlouvy o výpůjčce za účelem provozu  penzionu  
pro důchodce, v budově číslo popisné 111 – objektu k bydlení stojící na pozemku parcelní 
číslo  st. č. 5961 – zastavěná plocha a nádvoří o výměře 1335m2 v obci a k.ú. Beroun mezi 
městem Beroun (jako „půjčitelem“)  IČ: 00233129, Husovo nám. 68, 266 01 Beroun - 
Centrum a Penzionem Domovem pro důchodce Beroun (jako „vypůjčitelem“), IČ: 47559969, 
se sídlem Na Parkáně 111, 266 01 Beroun – Město, v předloženém znění. 
- 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

6. Směna částí pozemků p.č. 2276/4 , p.č. 1623/1, p.č. 1596/123, p.č. 1596/124 ,  
vše v k.ú. Beroun 
 
Volný návrh byl dodatečně zařazen do programu. 
Manželé D. vzali zpět žádost o směnu pozemků a nechtějí, aby byla dále projednávána. 
 
Usnesení: č. 595/2016 
Rada města Beroun bere na vědomí informaci o zpětvzetí  žádosti manželů D., bytem Beroun 
na směnu  částí pozemků p.č. 2276/4 , p.č. 1623/1, p.č. 1596/123, p.č. 1596/124 , vše v k.ú. 
Beroun. 
- 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

23) Jmenování nových členů redakční rady 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Do jednání rady byla k projednání bodu 23) přizvána Ing. Slivková, vedoucí kanceláře tajemníka. 
 
Ing. Slivková uvedla, že redakční rada má 5 členů, v souvislosti s personálními změnami je 
potřeba obměnit složení redakční rady. 
 
Usnesení: č. 596/2016 
Rada města Beroun odvolává členy redakční rady Radničního listu: Adélu Felklovou, Mgr. Radku 
Papai a Tomáše Brůžka. 
Rada města Beroun jmenuje nové členy redakční rady Radničního listu: Mgr. Jitku Soukupovou, 
Mgr. Olgu Chocovou a Natálii Onderkovou. 
- 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 

24) Jmenování vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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Do jednání rady byla k projednání bodu 24) přizvána Ing. Alena Fritschová, která byla vybrána  
na obsazení uvedeného pracovního místa. 
 
Úvodní slovo přednesl Mgr. Kůs. 
V souvislosti s rozvázáním pracovního poměru paní Mgr. Radky Papai, vedoucí odboru školství  
a volnočasových aktivit bylo vyhlášeno výběrové řízení na obsazení tohoto místa. Do výběrového 
řízení se přihlásili čtyři zájemci, z nichž byla paní Mgr. Alena Fritschová vybrána na obsazení výše 
uvedeného pracovního místa. 
Mgr. Kůs vyzval Ing. Fritschovou, aby se krátce představila. 
Ing. Fritschová informovala o svém osobním i profesním životopisu. 
 
Usnesení: č. 597/2016 
Rada města Beroun jmenuje v souladu s ustanovením § 102 odst. 2 písm. g) zákona č. 128/2000 
Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, s účinností od 1.12.2016 Ing. Alenu 
Fritschovou vedoucí odboru školství a volnočasových aktivit Městského úřadu Beroun. 
- 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

25) Vklad mimo základní kapitál do společnosti Parkování Beroun s.r.o. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl tajemník Ing. Chalupecký. 
 
Město Beroun jako jediný společník společnosti Parkování Beroun s.r.o., která na základě 
nájemní smlouvy zajišťuje správu parkovacích míst ve městě Beroun a provozuje parkovací dům, 
poskytuje vklad mimo základní kapitál za účelem posílení kapitálových zdrojů společnosti.  
K této transakci dochází proto, že dojde od 1.1.2017 k převzetí parkovacích ploch městem  
od společnosti Parkování Beroun s.r.o. Pokud zastupitelstvo města vklad schválí, bude vklad 
poskytnut do vlastního kapitálového fondu společnosti mimo základní kapitál. Finanční 
prostředky budou v roce 2017 použity na splátky bankovního úvěru a úroků z něho. 
 
Ing. Randa poukázal na to, že v usnesení k bodu 25) a 26) nefiguruje konkrétní částka. 
Tajemník Ing. Chalupecký odpověděl, že částka je daná rozpočtem města. 
Ing. Randa požádal o to, aby usnesení u obou bodů bylo doplněno o: ve výši odpovídající 
schválenému rozpočtu města Beroun. 
 
Usnesení: č. 598/2016 
Rada města Beroun doporučuje Zastupitelstvu města Beroun souhlasit s tím, aby byl vklad mimo 
základní kapitál pro Parkování Beroun s.r.o. na rok 2017 poskytnut vkladem do vlastního 
kapitálového fondu společnosti mimo základní kapitál Parkování Beroun s.r.o., ve výši 
odpovídající schválenému rozpočtu města Beroun. 
- 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

26) Vklad mimo základní kapitál do společnosti Aquapark Beroun, a.s. 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl tajemník Ing. Chalupecký. 
 
Město Beroun jako jediný akcionář společnosti Aquapark Beroun, a.s. poskytuje každoročně  
této společnosti finanční příspěvek za účelem posílení kapitálových zdrojů. Příspěvky jsou 
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poskytovány vkladem do vlastního kapitálového fondu společnosti mimo základní kapitál. 
Stejným způsobem bude postupováno i v roce 2017. 
 
Usnesení: č. 599/2016 
Rada města Beroun doporučuje Zastupitelstvu města Beroun souhlasit s tím, aby byl finanční 
příspěvek pro Aquapark, a.s. na rok 2017 poskytnut vkladem do vlastního kapitálového fondu 
společnosti mimo základní kapitál Aquapark Beroun, a.s., ve výši odpovídající schválenému 
rozpočtu města Beroun 
- 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 

27) Informace o podání žaloby na město Beroun o náhradu škody na zdraví 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl tajemník Ing. Chalupecký. 
 
Žalobkyně, paní T. V., žádá město o náhradu škody ve výši 33.165,- Kč, vzniklé v souvislosti 
s pracovní neschopností v důsledku poranění po pádu na nerovném chodníku. 
 
Usnesení: č. 600/2016 
Rada města Beroun bere na vědomí informaci o podání žaloby o náhradu škody na zdraví, 
vedené u Okresního soudu v Berouně pod číslem jednacím 6 C 256/2016, na město Beroun, 
včetně nesouhlasného písemného vyjádření města Beroun k podané žalobě. 
- 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

28) Informace o stavu Městského úřadu Beroun 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl tajemník Ing. Chalupecký. 
Materiál obsahuje srovnávací údaje s obdobně velkými 16ti městy dle Benchmarkingové 
iniciativy 2005, kterými jsou: členění úřadu dle jednotlivých odborů včetně počtu zaměstnanců, 
věkovou strukturu zaměstnanců, počet zaměstnanců v poměru na 1000 obyvatel, výkonová 
srovnání a průměrný měsíční plat zaměstnanců.  
V závěru studie navrhuje tajemník Ing. Chalupecký v zájmu získání kvalitních zaměstnanců  
a udržení stávajících, navýšení průměrné mzdové složky a zavedení příspěvku zaměstnavatele  
na penzijní připojištění.  
 
Mgr. Kůs uvedl, že situace není dobrá. Úrovní platů a absencí dalších benefitů (penzijního 
připojištění apod.) městský úřad nemůže konkurovat ostatním složkám, což se negativně 
projevuje např. ve výběrových řízeních. Hovořil o tom již v radě města a na zastupitelstvu města. 
Je potřeba respektovat výsledky provedené analýzy a realizovat navržená opatření.  
Doplnil, že strukturu úřadu je potřeba přehodnotit, v rámci odborů, tam, kde to bude možné, 
vytvořit oddělení. 
Ing. Randa vyjádřil souhlas, že výplaty musí být na úrovni, otázkou je, jestli je počet úředníků 
správný. 
Mgr. Kůs konstatoval, že navržená opatření bude tajemník úřadu Ing. Chalupecký naplňovat  
ve spolupráci s vedením města. Úpravy platů musí probíhat diferencovaně. 
 
 
 
Usnesení: č. 601/2016 
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Rada města Beroun bere na vědomí informaci tajemníka MěÚ o stavu Městského úřadu Beroun 
a souhlasí se zapracováním navrhovaných položek do návrhu rozpočtu na rok 2017. 
- 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 
Dotace sportovním subjektům na úhradu ceny ledu na ZS v Berouně 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Volný návrh byl předložen dodatečně. 
 
Úvodní slovo přednesl tajemník Ing. Chalupecký. 
Předmětem dotace je vyrovnání ceny ledu pro sportovní subjekty TJ KRASO, Centrum zdravých 
dětí a Berounští medvědi za měsíce srpen až prosinec 2016. 
Ing. Endrlová upozornila, že Centrum zdravých dětí nezabezpečilo několik hodin bruslení pro 
školy a dotace by měla být o tyto neuskutečněné hodiny krácena. Navíc svým počínáním 
Centrum zdravých dětí poškodilo školy, provozovatele zimního stadionu i město. Navrhla, aby u 
Centra zdravých dětí byl počet dotovaných hodin krácen v rozsahu neodbruslených hodin. 
Mgr. Chlumská upozornila, že se, podle slov učitelů, zhoršila kvalita instruktorů bruslařské školy. 
Proběhla diskuze, o kolik hodin byly které školy kráceny, včetně oddílu TJ KRASO.  
 
Ze závěru diskuze vyplynul úkol pro odbor školství a volnočasových aktivit, zjistit u ředitelů škol 
rozsah neuskutečněných hodin bruslení. O ty pak by měla být v rámci zasedání zastupitelstva 
města dotace Centru zdravých dětí zkrácena. 
 
Usnesení: č. 602/2016 
Rada města Beroun doporučuje zastupitelstvu města souhlasit s poskytnutím dotací na úhradu 
ceny ledu na ZS v Berouně za období srpen až prosinec 2016 takto: 
1. TJ KRASO Beroun, U rybníka 12, 266 01 Beroun ve výši 180 650,00 Kč a dále s uzavřením 

veřejnoprávní smlouvy o jejím poskytnutí. 
2. Centrum zdravých dětí ve výši 165 900,00 Kč a dále s uzavřením veřejnoprávní smlouvy  

o jejím poskytnutí. 
3. HC Berounští medvědi z.s., Na Ostrově 816, 266 01 Beroun, ve výši 756 325,00 Kč a dále 

s uzavřením veřejnoprávní smlouvy o jejím poskytnutí. 
- 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 
 

29) Program zasedání Zastupitelstva města Beroun dne 19. 12. 2016 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Úvodní slovo přednesl starosta Mgr. Kůs. 
 
Usnesení: č. 603/2016 
Rada města Beroun schvaluje program zasedání Zastupitelstva města Beroun, které se bude 
konat v pondělí dne 19. prosince 2016 od 15.00 hodin v kulturním domě Plzeňka, Plzeňská 
83/48, Beroun-Město. 
- 6 pro, 0 proti, 0 se zdržel 
 

---------------------------------------- 
Mgr. Chlumská se omluvila a odešla z jednání rady. 

---------------------------------------- 
 

30) Různé - dotazy, připomínky, podněty, informace 
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-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Ing. Vratislav Randa konstatoval, že tímto ke dni 30.11.2016 rezignuje na pozici člena finančního 
výboru. 
 
 
Informace starosty Mgr. Kůse 
 

 V pondělí 28.11.2016 proběhl nácvik stavění prvků protipovodňové ochrany a cvičení 
povodňové komise. Zhodnocení celého cvičení provede Ing. Papež do 14 dnů.  
Nácviku stavění protipovodňových hrází na pravém břehu Berounky se zúčastnil i hotel 
Na Ostrově. Při stavbě ochranného hrazení hotelu, jehož součástí je i čpavkové 
hospodářství zimního stadionu, se projevila složitost montáže hrazení, které je z jiných 
prvků, než ostatní hrazení. Bude navrženo zabezpečit zimní stadion ze strany od hotelu 
jiným systémem hrazení. 

 

 Připravuje se podání dovolání ve věci skládka Lištice. 
 
 

Informace místostarosty Ing. Mišiny 
 

 Dle sdělení investora bude most na Zavadilku kvůli rekonstrukci uzavřený v období  
od března do listopadu 2017, což je v rozporu s dosavadním stanoviskem kraje.  
Město bude nadále usilovat o posunutí termínu na pozdější dobu, jak již bylo několikrát 
projednáno s krajem a SŽDC.  
Proběhne jednání s radním pro oblast dopravy Ing. Petrtýlem. 

 

 Dokončují se investiční akce – povrchy silnice mezi železničními přejezdy na Závodí,  
ulice Pod Kaplankou, v oblasti nad hasičským záchranným sborem, ulice Pod Jarovem, 
Mařákova, Mošnova a ulice Julia Fučíka. 
 

 
31) Závěr 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
 
Po vyčerpání programu Mgr. Kůs ukončil schůzi rady města v 17:45 hod.  
 
 
 
 
 

Mgr. Ivan Kůs       Ing. Michal Mišina 
  starosta města Beroun   místostarosta města Beroun 

 
 
Ověřila:  
 
Zapsala: 
 
V Berouně dne 5. 12. 2016 


